
Dagsorden bestyrelsesmøde d 8 juni 2021.  

Tidspunkt: 9:30 – 15:30 

Morgenmad fra kl. 9:15 

Sted: Golf Hotel Viborg, Hans Tausens Alle 2, 8800 Viborg 

 

Deltagere: 

 

Afbud: Alexander(mundtlig eksamen), Stine(barsel) 

 

Tidsplan: 

Kl. 9:15 til 9:30 Ankomst og morgenmad 

Punkt 1 Kl. 9:30 til 9:40 Velkommen til, godkendelse af dagsorden, valg af ordstyrer og referent. 

Punkt 2 Kl. 9:40 til 10:00 Efterårets møder. 

Punkt 3 Kl. 10:00 til 10:10 Formandens mødeliste 

Punkt 4 Kl. 10:10 til 10:20 Orientering fra SU 

Punkt 5 Kl. 10:20 til 10:30 Orientering fra TR 

Punkt 6 Kl. 10:30 til 10:40 Orientering fra HB 

Punkt 7 Kl. 10:40 til 10:50 Pause 

Punkt 8 Kl. 10:50 til 12:15 KV21 i Region Midt ved Ann Sofie Orth 

Punkt 9 Kl. 12:15 til 13:00 frokost 

Punkt 10 Kl. 13:00 til 15:20 KV21 i Region Midt ved Ann Sofie Orth 

Punkt 11 Kl. 15:20 til 15:25 Formidling 

Punkt 12 Kl. 15.25 til 15:30 Evt 

 

Punkt 1 

Velkommen til, godkendelse af DO, valg af ordstyrer og referent. 

Referent: Michael 

Ordstyrer: Mette 

 

 

 



Punkt 2 Efterårets møder 

Beskrivelse: Som aftalt skal vi kigge på efterårets møder. Der er vedlagt den oprindelige plan(bilag 

1), samt et forslag fra formanden om efterårets møder(bilag 2). Der er forsøgt at tage hensyn til 

diverse konferencer, XREP samt XGF. Desuden er det forsøgt at tage hensyn til vores 

fokusområde i dette efterår omkring valget til Regionsråd og Byråd. Formanden vil fremlægge 

punktet og bestyrelsen bedes orienterer sig i den forslåede mødeplan, komme med forslag til 

ændringer eller lignende. 

Indstilling: Diskussion og beslutning. 

Efteråret bliver heftigt pakket og derfor aflyser vi det planlagte seminar i august. Datoer er 

fastlagt ud fra Sannes kalender men ugerne er til forhandling. Der ændres nogle få steder i 

mødekalender og Sanne sender ny oversigt. Ny mødeplan er: 16 august, 7 okt, 1 nov og 3 

dec. Bestyrelsesseminar aflyses.  

 

Punkt 3 Formandens mødeliste. 

Beskrivelse: Formandens mødeliste er vedlagt(bilag 3). Bestyrelsen bedes orienterer sig i 

mødeliste og komme med evt kommentarer og spørgsmål. 

Indstilling: Orientering og diskussion. 

Der tales om at forsøge at øge fokus på de fysioterapeutiske opgaver på sygehusene fx at 

aktivere patienter på sygehuse så de ikke oplever funktionstab 

Mere fokus på at fysioterapeuterne skal tage sig af fysioterapeutrelaterede opgaver og 

sygeplejerskerne derved bliver frigjort til sygeplejefaglige opgaver 

Mere fokus på sundhedsfremme og forebyggelse 

Der tales og diskuteres om sagen fra Odense hvor den centrale fysioterapi og forsøgt lagt 

ud decentralt – dermed vil der være langt til faglig sparring. Vi bør arbejde for at der ikke 

sker decentralisering. Afdeling for ældresygedomme, Aarhus Universitetshospital nævnes 

som eksempel på decentralisering af fysioterapien. Det skal rejses i MED systemet på de 

enkelte sygehuse 

Formanden skal passe på med for mange forkortelser i mødeplanen. 

 

Punkt 4 Orientering fra SU 

Den økonomiske ramme på det vederlagsfri område er allerede oversteget. Der er 

eksempler på kommuner som tilbyder vederlagsfri behandling. Der er dog stadig frit valg.  

 

Punkt 5 Orientering fra TR 

Kirsten, Vita, Nana holder netværksmøder her i regionen med Sanne som mødeindkalder – på sigt 

skal vi have nogle netværksansvarlige.  

Der vil sandsynligvis komme meget større aktivitet nu hvor samfundet åbner op igen. Der 

ses en stigning i kronikere kommer hjem med GOP fra ambulatoriebesøg pga funktionstab 



– der vil nok komme et efterslæb pga dette sammen med de udskudte operationer. Hvordan 

går det med arbejdsmiljøet – hvad sker der med os som sundhedsfaglig gruppe når presset 

fra Corona aftager. Der er også på klinikkerne et øget pres med mange patienter på 

venteliste.  

 

Punkt 6 Orientering fra HB 

Der er blevet kigget på forslag til XREP om styrkelse af decentrale struktur – skal ansættes 

nogle konsulenter og også snak om en næstformand. Derudover er i den forbindelse blevet 

set på budgettet.  

Der skal være valg til hovedbestyrelsen på det ekstraordinære repræsentantskab - Ruben 

og Kirsten genopstiller ikke. 

 

Punkt 7 Pause 

Punkt 8-10 KV21 I Region Midt ved Ann Sofie Orth inklusiv frokost og pauser 

Punkt 11 Formidling – hvad skal formidles fra dagens møde? 

Første fysiske møde i år. Forberedelse af K og R valg i november ved Ann Sofie Orth – 

hvordan organisere vi medlemmerne op til valg, hvis emnet er ”udvikling af den 

fysioterapeutiske opgave i fremtidens sundhedsvæsen og samfund? Vi blev udfordret af 

oplægget – ny måde at arbejde på.  

 

Punkt 12 Evt. 

Agnes: Hvad gør vi når akkrediteringen udfases ved næste overenskomstforhandling på 

praksisområdet? Hvad skal stå i stedet for? Spørgsmålet bør rejses i HB og UP. 

Sanne: Orientering om sag fra SU 

 

Punkter til næste møde: 

Dimittend ringerunde 

Vores K&R valg strategi 

    


